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From:                                 Anne Julie Moll
Sent:                                  21 Jun 2016 20:57:49 +0200
To:                                      Griffiebureau
Subject:                             herstelwerkzaamheden Spaarneoever

tav Cora-Yfke Sikkema en gemeenteraad van Haarlem

Haarlem, 21 juni 2016

Geachte wethouder, geachte gemeenteraad van Haarlem,

Met zorg heb ik kennis genomen van de voorgenomen werkzaamheden aan het Spaarne 
ter hoogte van Rak E. Het is goed, en waarschijnlijk noodzakelijk, dat de kademuur 
wordt hersteld. Echter: de voorgenomen kap van de bomen waaronder de monumentale 
boom ter hoogte van de Melkbrug zou mijns inziens als het maar enigszins mogelijk 
is, voorkomen moeten worden. De bomen aan het Spaarne zijn een belangrijk onderdeel 
van de aantrekkelijkheid van de Spaarneoever en daarbij vertegenwoordigen zij een 
(financiële) waarde. 

Ik ben benieuwd of u serieus gaat onderzoeken of de bomen aan het Spaarne behouden 
kunnen worden en of u in deze overweging de waarde van de bomen meeneemt. In uw 
raadsstuk waarin u vraagt om krediet voor het herstel van de kade maakt u melding van 
het al dan niet behouden van de bomen (In de voorbereidingsfase zal, na overleg met de 
stakeholders en nader onderzoek, worden bepaald of het zinvol en mogelijk is de bomen te 
behouden).

Ik vraag mij af wanneer u van mening bent of het 'zinvol' is om de bomen te behouden. 
Volgens mijn informatie streeft u naar een zo groen mogelijke stad- is het dan niet altijd 
zinvol om, waar mogelijk, de bomen te behouden? En wanneer u uitgaat van 
een financiële waarde per boom, compenseert het niet kappen van de bomen dat niet de 
hogere realisatieprijs? Ik zou u willen vragen of en hoe u hier onderzoek naar gaat doen 
en wil u vragen mij hiervan op de hoogte te houden. De binnenstad van Haarlem is al 
sterk ’versteend’. Rooien van beeldbepalende bomen langs het Spaarne zal het aanzien 
van de stad geen goed doen. 

Ik hoop dat u zich werkelijk wilt inspannen om de (monumentale) bomen te behouden. 
Als je om je stad geeft ga je er goed mee om. Het onderhoud en behoud van bomen is, 
naar mijn overtuiging, ook een verantwoordelijkheid van het gemeentebestuur.

Met vriendelijke groet,

Anne Julie Moll


